
Nyt fra ledelsen

Vi er i gang med et nyt år og der kom mange ansøgninger på opslag i Januar. Det har resulteret i to ansættelser.

For første gang i næsten to år bliver personalet fuldtallige.

Vi havde tilsyn i december og det gik godt og børnehuset fik stor ros for den høje kvalitet i hverdagen for børnene.

Der bliver sat fokus på at sætte ord på hvilke aktiviteter og hvad børnene får ud af de læreplanstemaer.

Vi får lavet kloak i påsken hvor der er lukket i børnehuset.

MUS samtalerne i oktober viste at der var flere som gerne ville på kursus. Dette er prioriteret og det påbegyndes så snart
kurserne starter.

Heidi A tager 100% over nu og kommer tilbage én gang om ugen fra Juni.

Nyt fra personale representanten

Intet nyt fra personalet men vi havde en snak omkring hvornår børnene kommer ud om morgenen og udmelding til
forældre om hvornår vi normalt går ud.

Generalforsamling

Generalforsamlingen er underforberedelse og der bliver sendt indkaldelse ud til forældrene snart.

Budget

Budget for 2023 ligger klar til godkendelse på generalforsamling.

Vi afventer stadig regnskab for 2022.

Eventuelt

Forslag:

Video fra en hverdag i børnehuset:

Forslaget går på at lave en video til børnene som de kan få med når de stopper i børnehuset. Videoen skal IKKE deles på
sociale medier. Vi har aftalt at lade emnet simre da vi dette kræver samtykke og en særlig godkendelse fra forældre og
evt medvirkende medarbejdere.

Lyddæmpning:



Særligt i vintermånederne når mange børn er indendørs samtidig, bliver støjniveauet højt, specielt på alfestuen. Derfor
undersøger vi nogle muligheder for at reducere støjet indenfor inden næste vintersæson.
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